



寶生證券及期貨有限公司  
Po Sang Securities and Futures Limited  
中銀香港集團成員  
A member of BOCHK Group

2020 年 8 月 31 日

寶生證券及期貨的服務通知

寶生證券及期貨有限公司（「本公司」）通知客戶和公眾人士，因應目前防疫抗疫工作的需要，本公司新界元朗青山公路 102-108 號中銀元朗商業中心 4 樓辦事處暫停服務直至另行通知。

客戶可透過電話及電子渠道如常使用賬戶及買賣服務。

不便之處，敬請見諒。

如有查詢，請聯絡本公司客戶服務熱線 2160 8160。

- 完 -

2020 年 8 月 31 日

宝生证券及期货的服务通知

宝生证券及期货有限公司（「本公司」）通知客户和公众人士，因应目前防疫抗疫工作的需要，本公司新界元朗青山公路 102-108 号中银元朗商业中心 4 楼办事处服务暂停直至另行通知。

客户可透过电话及电子渠道如常使用账户及买卖服务。

不便之处，敬请见谅。

如有查询，请联络本公司客户服务热线 2160 8160。

- 完 -

31 August 2020

**Notice on Services of Po Sang Securities and Futures Limited**

Po Sang Securities and Futures Ltd. ("our Company") would like to notify its customers and the general public that in order to prevent and counter the spread of the novel infectious disease in the community, the services of our office at 4/F, BOC Yuen Long Commercial Centre, 102-108 Castle Peak Road, Yuen Long, New Territories, Hong Kong will be suspended until further notice.

Customers can access the account and trading services via telephone and online trading platform.

We apologise for any inconvenience this may cause.

For enquiries, please contact our customer services hotline at 2160 8160.

- End -